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Dotyczy: interpelacji z dnia 05 kwietnia 2022 r. w sprawie  problemów z odwodnieniem  terenów 

boiska sportowego KS „Piast”.  

  

  

Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 05 kwietnia 2022 r. informuję, że obecnie trwają 

końcowe prace związane z remontem sieci kanalizacji deszczowej biegnącej pomiędzy budynkiem 

strzelnicy, a terenami Skyteparku. Po oddaniu jej do użytkowania (przełom kwietnia              i maja 

br.) będziemy mogli określić jak realizacja przedmiotowych prac wpłynęła na poprawę stosunków 

wodnych. Jednocześnie będzie prowadzona obserwacja obszaru boiska sąsiadującego ze 

zbiornikiem retencyjnym należącym do marketu „Dino”.  W przypadku wystąpienia sytuacji 

zalewania boiska bezpośrednio z terenów przyległych do marketu „Dino” bądź stwierdzenia 

przelewania się zbiorników retencyjnych będziemy podejmować odpowiednie kroki zmierzające 

do wyeliminowania zaobserwowanych nieprawidłowości.   

  

                  Z wyrazami szacunku 

 

         BURMISTRZ MIASTA  
 
        /-/ Krystian Grzesica 
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